
Kaj je z VVZ Ajdovščina
Realizacija izgradnje objektov, ki srao jih financirali z zbra-

nimi sredstvi samoprispevka I, sprejetega pred šestimi leti, s«
približuje koncu. Program izgradnje je zajemal za celo Ljub-
ljano petdeset objektov, od tega sedem objektov v občini Cen-
ter. Kljub nekaterim težavam je izgradnja dobro napredovala,
tako da danes nl nobenega dvoma, da bodo vsi objekti dokonča-
ni do roka t. j . v letu 1978. Za občino Center pa je bil vseskozi
karakterističen problem iskanja ustreznih Iokacij za gradnjo po-
sameznih objektov, zaradi urbanističnih specifičnosti, ki jih ima
občina Center glede na to, da zajema praktičnu središče in stari
del mesta. Problem ustreznih lokacij pi je bil v nekaterih pri-
merih kljub vsem naporom razlog za nekatere terminske kas-
nitve izgradnje.

Eden od teh primerov je tu-
di iskanje primerne lokacije za
izgradnjo VVZ za 40 otrok, za
potrebe krajevne skupnosti
Ajdovščina. Po odloku o uved-
bi krajevnega samoprispevka
iz leta 1971, je bila v letu 1975
programirana izgradnja novega
oddelka za štirideset otrok za
potrebe KS Ajdovščina. Po
istem odloku je občinska skup-
ščina občine Center pred pri-
četkom investicijskih del dolž-
na zagotoviti ustrezno lokacijo
oziroma komunalno opremlje-
no zemljišče.

Da bi se pravočasno zagoto-
vila primerna lokacija, je od-
delek za družbene službe že v
letu 1973, na osnovi dogovora
z gradbenim odborom pri KS
Ajdovščina naročil LUZ urba-
nistično presojo štirih tedaj
predlaganih lokacij.

Po splošni presoji je bil iz-
bran leta 1975 kot najugodnej-
ši objekt Levstikova 15, na ob-
močju KS Gradišče. Oddelek
za družbene službe je naslovil
vlogo na IS SRS za pridobitev
razpolagalne pravice na tem ob-
jektu ter po večkratnih. urgen-
cah prejel načelno odobritev.
Med čakanjem na primopreda-
jo je bila pripravljena tudi vsa
potrebna dokumentacija v do-
bri veri, da je lokacija do-
končna.

KS Ajdovščina pa predlaga
ponovno novo lokacijo in si-
cer Gosposvetska 9 (župnišče)
za katero se je glede na zahte-
vo KS izdelal preureditvehi
idejni načrt s predračunom, ki
je pokazal visoke stroške zara-
di selitve strank.

V letošnjem letu so bili dani
pogoji za ureditev prenosa stav-
be Levstikova 15, vendar v is-
tem času pride do že znane pro-

metne ureditve (ceste ob pro-
gi), ki zelo poslabša pogoje ob
stavbi Levstikova 15, tako da
je objekt ocenjen, tako od sa-
nitarne inšpekcije kot od LUZ,
kot neprimeren za namen
vzgojnovarstvenega zavoda.

Trenutno najboljša rešitev
Glede na povedano je razvid-

no, da v tein trenutku na ob-
močju KS Ajdovščina in KS
Gradišče dejansko ni v celoti
odgovarjajoče lokacije, ki bi v
celoti ustrezala realizaciji od-
loka o uvedbi samoprispevka I.

Vsako nadaljnje parcialno re-
ševanje vzgojno-varstvene pro-
blematike na območju KS Aj-
dovščina, ki ne bi slonelo na
dobro proučenem investicij-
skem programu, ki bi zagotav-
ljal enake delovne pogoje kot
obstajajo v ostalih novih VVZ
na območju občine Ljubljana-
Center in upošteval sprejemlji-
vo oceno števila potrebnih pro-
stih mest za daljše obdobje —
je ekonomsko in družbeno ne-
sprejemljivo.

Iz osnutka samoupravnega
sporazuma o temeljih plana
družbene vzgoje in varstva
otrok od leta 1976—1980 obči-
ne Center namreč izhaja, da
bo leta 1980 (ob upoštevanju
vseh novogradenj na območju
občine) vključitev otrok v VVZ
dosegla 124 odstotkov!

Ko je zaradi spremembe
prometnega stanja ob Levsti-

Po poročdlu VVZ Ane Ziherl
od skupne kapacitete zavoda 539
Iz občine Center

Iz ostalih občin skupaj

kovi 15 odpadla programirana
lokacija, je oddelek za družbe-
ne službe SO Ljubljana-Center
sklenil predložiti izvršnemu
svetu občinske skupščine ob-
širno informacijo o doseda-
njem postopku in problemu
pridobitve lokacije za gradnjo
VVZ v KS Ajdovščina. Izvršni
svet je obravnaval na svoji
zadnji aprilski seji v letošnjem
letu dobro in razumljivo pri-
pravljeno informacijo in jo
sprejel.

Obenem je obravnaval tudi
predlog spremembe namemb-
nosti predvidenega bazena v
dve igralnici za 40 otrok v VVZ
Ana Ziherl ter ga potrdil sku-
paj s predlogom, da se zago-
tovi lokacija za realizacijo od-
loka o uvedbi samoprispevka I,
ki predvideva izgradnjo oddel-
ka za 40 mest za potrebe KS
Ajdovščina v dveh novo zgra-
jenih igralnicah v VVZ Ana
Ziherl.

Takšna rešitev je nedvomno
v tem trenutku, glede na sta-
nje objektov s katerimi razpo-
laga VVZ dr. France Prešeren
ter na zasedbo ustanove po
otrocih iz drugih občin, najbolj
primerna.

Prav gotovo pa je pri tem
pomemben tudi terminski
plan saj bi realizacija tega bi-
la možna že v letošnjem letu.

Zasedba W Z dr. France
Prešeren:

otrok iz občine Center je 281
ali 73,95 odstotka,

otrok iz drugih občin je 99
ali 26,05 odstotka.

Glede na povedano, se po-
stavlja vprašanje ekonomske
upravičenosti reševanja lokaci-
je za novi oddelek za 40 otrok
(po Odloku) v okviru predla-
ganih možnosti na območju
KS Ajdovščina. Kajti tudi v
ostalih VVZ v občini je situa-
cuja zasedbe mest z otroki iz
območja vseh ljubljanskih ob-
čin podobna.

z dne 8. aprila 1977 je v W Z
mest naslednja zasedba:

»79 mest 70,69 °'o
(od tega iz KS Ajdovščina 34)

158 mest ali 29,31 %
A. B.


